
7 EYLÜL 2018 CUMA YIL:26 Sayı: 7711 50 Krş

2. SAYFAMIZDA 2. SAYFAMIZDA

2. SAYFAMIZDA

4 ve 5. SAYFAMIZDA

3. SAYFAMIZDA

6. SAYFAMIZDA

2. SAYFAMIZDA

Keşan TB’den şarbon açıklaması
“Etleri gönül rahatlığıyla 

tüketilebilirsiniz”

Geçtiğimiz gün-
lerde ülkemizin bazı 
bölgelerinde görülen 
şarbon vakaları üzeri-
ne konuyla ilgili olarak 
açıklamalarda bulunan 
Keşan TB (Ticaret Bor-
sası) Yönetim Kurulu 
Başkanı Necmi Kay-
maz ve Keşan TB Mez-
baha İşletmesi Sorumlu 
Veteriner Hekimi Hüse-
yin Kadri Gültekin, et-
lerin gönül rahatlığıyla 
tüketebileceğini söyledi.

Keşan İlçe Mer-
kez Muhtarları rakya 
Üniversitesi Keşan 
Yusuf Çapraz Uy-
gulamalı Bilimler 
Yüksek Okulu mü-
dürü Adil Oğuz-
han’ı yeni unvanını 
tebrik ettiler.

Mavi Kum şirketi Uzunkum’daki yatırımları 
hakkında bilgi verdi

Profesör olan 
Adil Oğuzhan’a 
muhtarlardan 

tebrik

Ergene ve Yalçın mezarları 
başında anılacak

Harun
Yalçın

Rasim
Ergene

Hüseyin Kadri
Gültekin

İsmail
Şapçı

Necmi
Kaymaz

Hayvanseverler, “Can Dostunu 
Al Gel” etkinliğinde buluşacak

Keşan yerel gazetelerinin 
resmi ilanda yeni dönemi

Demirkan’dan servis 
şoförlerine trafik 
kuralları uyarısı
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BÜLENT SAYLAM
Keşan Şoförler ve Otomo-

bilciler Esnaf Odası Başka-
nı Mahmut Demirkan, 2018-
2019 eğitim öğretim yılının baş-
lamasına kısa bir süre kala ser-
vis sürücülerin trafik kurallarına 
uymaları konusunda uyardı.

“SERVİS 
SÜRÜCÜLERİNİN 
TRAFİK KURALLARINA 
HARFİYEN 
UYMALARI GEREK”
2018-2019 eğitim öğ-

retim yılının 17 Eylül 2018 
Pazartesi günü başlamasıy-
la birlikte öğrenci servisleri-
nin trafiğe çıkacağına belir-
ten Demirkan, “Servis şo-
förlerine gerek emniyet  ge-
rekse Milli Eğitim Bakanlığı 
yetkilileri tarafından eğitim 
veriliyor. Bu eğitimler ışığın-
da servis sürücülerinin trafik 
kurallarına harfiyen uyma-

ları gerek. Servis şoförleri-
nin araçta sigara içmeleri ve 
içilmesine müsaade etmeleri 
kesinlikle yasak. Ayrıca ser-
viste taşıma sınırının üstün-
de öğrenci olmaması, ayakta 
yolcu taşınmaması da dikkat 
edilmesi gereken bir diğer hu-
sus. Okul servislerinde ‘Okul 
taşıtı’ yazısı ve ‘Dur’ kırmızı 
ışık lambası olmalı. Kapılar 
şoför tarafından açılıp kapa-
tılabilecek şekilde otomatik 
olmalı.” dedi.

“CEP TELEFONLARI 
İLE KONUŞMAMALI”
Servis şoförlerinin, hız li-

mitlerine uygun, güvenli fren 
yapabilmek için gerekli mesa-
feyi korumaları gerektiğini ifade 
eden Mahmut Demirkan, söz-
lerini şöyle tamamladı: “Servis 
şoförleri, araç kullanırken 
cep telefonları ile konuşma-
malı. Hatalı solama yapmak-

tan kaçınmalı ve öğrencinin 
mutlaka velisine teslim edil-
diğinden emin olunması ge-
rekiyor. Araçlarda sağlık çan-
tası, yangın söndürme tüpü 
ve trafik setinin de bulunma-
sı önemli konulardan bir ta-
nesidir. Servis şoförlerimize, 
öğrenci taşımada gösterdiği 
duyarlılık için şimdiden te-
şekkür ederiz.”

Demirkan’dan servis şoförlerine 
trafik kuralları uyarısı

BÜLENT SAYLAM
Trakya Üniversitesi Keşan 

Yusuf Çapraz Uygulamalı Bi-
limler Yüksek Okulu müdürü 
Adil Oğuzhan, 9 Ağustos 2018 
tarihinde profesör unvanı aldı. 
Almış olduğu unvanın kendisi-
ne ve Keşan’a hayırlı olmasını 
dileyen Keşan Merkez Mahalle 
Muhtarları Aşağı Zaferiye Mah. 
Fahrettin Özcan, Büyük Cami 
Mah. Mehmet Nedret Özkan, 
Cumhuriyet Mah. Muammer 
Gizlen, İspat Cami Mah. Musta-
fa Özkul,  İstasyon Mah. Levent 
Bağcı, İzzetiye Mah. Kadir Gir-
gin, Mustafa Kemal Paşa Mah. 

Bayram Ali Kalfalar, Paşayiğit 
Mah. Ahmet Kaya, Yeni Mah. 
Şenay Bayır, Yenimescit Mah. 
Fikret Kantar, Yukarı Zaferiye 
Mah. Nedim İşlek, “Keşan’a 
büyük hizmetler veren Sayın 
Adil Oğuzhan’ı tebrik eder, 
yeni unvanın hayırlı olmasını 
dileriz” dediler.

Adil Oğuzhan, 27 Ocak 
2017 tarihinde 2013 yılı Eylül 
ayından bu yana YÇUBYO mü-
dür vekilliği görevini yürüten Yrd. 
Doç. Dr. Uğur Taşkan’ın yeri-
ne Trakya Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Erhan Tabakoğlu’nun 
oluruyla İktisadi ve İdari Bilimler 

Fakültesi Ekonometri bölümün-
den Öğretim Üyesi Doç. Dr. Adil 
Oğuzhan getirilmişti.

Profesör olan Adil Oğuzhan’a 
muhtarlardan tebrik

BÜLENT SAYLAM
Keşan FM 25. Yıl etkinlikleri 

çevresinde paydaş olduğu bazı 
kurum ve kuruluşlara nostaljik 
radyo vermeye devam ediyor. 

Keşan FM müdür İbrahim Dağ 
ve radyo programcısı Buket 
Birsen Çayır dün gazetemizi zi-
yaret ederek Medya Keşan ça-
lışanlarına nostaljik radyo verdi. 

Medya Keşan çalışanları, bu gü-
zel hediye için teşekkür ederken 
Dağ da Medya Keşan’a vermiş 
oldukları destekten dolayı te-
şekkür etti.

Keşan FM’den Medya 
Keşan’a nostaljik radyo

HABER MERKEZİ
Edirne Süper Amatör Lig 

takımlarından Keşanspor 
1959 Kulübü Başkanı Saadet-
tin Baygül, Keşanspor 1959 
Kulüp Başkanlığı’ndan ve yö-
netim kurulu üyeliğinden istifa 
etti.

Keşanspor 1959 Kulübü 
Başkanlığı’na yazılı istifasını 
veren Saadettin Baygül, isti-

fa dilekçesinde; “Görmüş ol-
duğum lüzum üzerine kulüp 
başkanlığından ve yönetim 
kurulu üyeliğinden istifa 
ediyorum.” dedi.

Baygül’ün istifasının ar-
dından Yönetim Kurulu’nun 
nasıl bir yol izleyeceği, Kulüp 
Başkanlığı’na kimin getirileceği 
veya kongre kararı alınıp alın-
mayacağı merakla bekleniyor.

Sadettin Baygül, Keşanspor 1959 
Kulüp Başkanlığı’ndan istifa etti

NAZAN KAPLAN
Ke-Hayko Keşan Sokak 

Hayvanlarını Koruma Derneği 
tarafından “Can Dostunu Al 
Gel” etkinliğinin 2.’si düzenle-
necek. 

Konuyla ilgili bilgi veren 
Dernek Yönetim Kurulu Üyesi 
Saygın Görür, etkinliğin ya-
rın Mehmet Gemici Cennet 
Bahçesi’nde saat 18.00’de 
başlayacağını söyledi.

Görür, etkinliğe tüm hay-
vanseverleri davet etti. 

Hayvanseverler, “Can Dostunu 
Al Gel” etkinliğinde buluşacak

HABER MERKEZİ
Keşan TSO’yu (Keşan Ti-

caret ve Sanayi Odası) ziyaret 
eden Keşan’daki dört yerel ga-
zetenin temsilcileri, BİK (Basın 
İlan Kurumu) ile yerel gazete-
lerin resmi ilanlar konusundaki 
çalışma metodları ile yeni mev-
zuatlar hakkında bilgilendirme-
lerde bulundular.

Önder Gazetesi’nden İr-
fan Tongo, Medya Keşan 
Gazetesi’nden Bülent Say-
lam, Volkan Gazetesi’nden 
Selim Şen ve Gündem Saros 
Gazetesi’nden İlknur Sal’ın 
katıldığı ziyarette, yerel gazete 
temsilcilerini Keşan TSO Yö-
netim Kurulu Başkanı İsmail 
Şapçı, Başkan Yardımcıları 
Kadir Mutaf ve Murat Arıkan, 
Yönetim Kurulu Üyesi Uğur-
can Urgan, Genel Sekreter 
Erdem Başak ve Basın Yayın 
Sorumlusu Gökhan Gürer kar-
şıladı.

Ziyarette; resmi kurumların 
ilan verirken BİK ile nasıl ça-
lışacağı, resmi ilan portalının 
kullanımı ve yeni dönemde ge-
tirilen mevzuatlar ile ilgili bilgi 

veren gazete temsilcileri, sek-
törde yaşanan sıkıntılara da 
dikkat çekti.

Yerel basının sektörel an-
lamda ve girdi maliyetleri açı-
sından zorlu bir dönemden 
geçtiğine vurgu yapan Keşan 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
İsmail Şapçı, yerel gazetelerin 
yaşaması için gazete abone-
liklerinin artmasının gerektiğini 
ve yerel gazetelerin güçlü oldu-
ğu şehirlerinde güçlü olacağını 
söyledi.

Konu ile ilgili konuşan Ke-
şan TSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Uğurcan Urgan da; yerel bası-
nın artık eskisi gibi olmadığını, 
sürekli yenilenen ve etkisini 
arttıran bir yapıda olduğunu 
belirterek şunları kaydetti;

“Gerek son zamanlarda 
yaşanan ekonomik sıkıntı-
lar, gerekse sektörün uzun 
yıllardır yaşamakta olduğu 
zorluklar, yerel gazetecili-
ği sürdürülebilir olmaktan 
uzaklaştırmaktadır. Çağımız 
teknoloji çağı. İnternet orta-
mı gazetelerin satın alınarak 
okunmamasının en büyük 

nedenlerinden biri. Bu konu-
da yerel gazetelerin okunma-
sı ve gazete aboneliklerinin 
artmasını önemsiyoruz. Bu 
konuda da geliştirici tüm 
adımları yerel basınımız ile 
birlikte atmaya hazırız. Yazı-
lı basınımızın dijitale geçişi 
ile yerel gazetelerin bundan 
nasıl etkileneceğini de takip 
etmek gerekiyor. Yerel ga-
zetelerimizde artık internet 
ortamında daha etkin olma 
çabası içerisine girmiştir. 
Biliyoruz ki yerel gazeteleri-
miz bunun önemini biliyor ve 
hazırlıklarını yapıyor. Bizler 
de bu konuda kendilerine 
destek olmalıyız. Bu süreç-
te, özellikle gazete okuyucu 
abonelikleri konusunda ye-
rel basınımızın yanında olun-
malı. Çok iyi biliyoruz ki; yerel 
basın tüm zorluklara direnir ve 
kendine, şehrine bir şeyler kat-
ma çabasındadır.”

Ziyaret, yerel gazetelerin 
yeni yıl ile birlikte yapacakla-
rı sektörel yenilikler hakkında 
görüş alışverişi yapılmasıyla 
devam etti.

Keşan yerel gazetelerinin 
resmi ilanda yeni dönemi
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BÜLENT SAYLAM
Geçtiğimiz günlerde 

ülkemizin bazı bölge-
lerinde görülen şarbon 
vakaları üzerine konuyla 
ilgili olarak Keşan TB (Ti-
caret Borsası) Yönetim 
Kurulu Başkanı Necmi 
Kaymaz ve Keşan TB 
Mezbaha İşletmesi So-
rumlu Veteriner Hekimi 
Hüseyin Kadri Gültekin 
açıklamalarda bulundu. 

Kaymaz, ticaret borsası 
olarak mezbahaya ge-
len tüm araçların dezen-
feksiyonunu yaptıklarını 
pazaryerinin girişinden 
araçların içerisinin de de-
zenfeksiyonunu yaptıkla-
rını kaydederken Gülte-
kin de Tarım ve Orman 
İlçe müdürlüğünün kon-
trolü adına veteriner he-
kimlerinin denetimi altın-
da yapıldığını tamamıyla 
mezbahalardan çıkmış 
olan etlerin gönül rahat-
lığıyla tüketilebileceğini 
söyledi.

Şarbonla ilgili olarak 
da daha önce 5 Eylül 

2018 tarihinde yerel ga-
zetelere açıklama yapan 
Edirne İli Damızlık Koyun 
Keçi Yetiştiricileri Birli-
ği Yönetim Kurulu Üye-
si, Veteriner Hekim Akif 
Hikmet Akbay, Kurban 
Bayramı’nın hemen ar-
dından Türkiye’nin bazı 
bölgelerinde etkisini gös-
teren şarbon hastalığının 
Edirne’de olmadığını, 
vatandaşların tanıdıkla-

rı-bildikleri kasaplardan 
rahatlıkla et alabilece-
ğini belirtirken; Edirne 
İli Damızlık Koyun Keçi 
Yetiştiricileri Birliği Baş-
kanı Şenol Günday da 
özellikle Keşan İlçe Gıda, 
Tarım ve Hayvancılık 
Müdürlüğü’nün hastalık-
lar konusunda zamanın-
da ilaçlama ve aşılamala-
rı yapıp gerekli önlemleri 
aldıklarını söylemişlerdi.

KEŞAN’DAKİ 
VATANDAŞLARIMIZ 
ŞANSLI
V a t a n d a ş l a r ı n 

Keşan’da rahatlıkla et 
yiyebileceklerinin altını 

çizen Kaymaz, şunları 
söyledi: “Bizim yapmış 
olduğumuz gerek tica-
ret borsası olarak ve-
teriner hekim eşliğinde 
3 veterinerin kontro-
lünden geçilmesi hem 
canlı muayene hem 
karkas et hem saka-
tat muayene yapılması 
sebebiyle Keşan’daki 
vatandaşlarımız şanslı. 
Böyle bir şey çıkarsa 
da nihai noktanın mez-
bahalar olduğu orada 
imha edilmesi gerektiği 
doğru bir işlem yapıldı-
ğını belirtmek isterim. 
Bu hayvan hastalıkla-
rı sürekli insanlarda-
ki hastalıkların %60’ı 
hayvansal kaynaklı bu 
işle uğraşan gerek ka-
sap gerek üretici bakı-
cı bunların hepsi risk 
altında var. Bugün tra-
fiğe çıkıyorsunuz  kaza 
şansınız hepimizin var. 
Bu olacak ama önem-
li olan önlem alınması 
zamanında nihai nokta 
da yani dışarıda kesip 
bunu uluorta bırakıp bi-
liyorsun kurdu var çaka-
lı var köpeği var dağıtım 
daha fazla yaygınlaştı-
rılmaması mezbaha dan 
çıktığı zaman bizim se-
vinmemiz lazım neden 
mezbaha nihai nokta o 
iş orda sonlanıyor. De-
zenfeksiyonuyla alınan 
önlemlerle bu iş doğru 
yapılıyor. Yanlış bilgi 
bizi hiçbir zaman doğru 
sonuca varmaz bilakis 
daha büyük sorunlar 
yaratılıyor. Biz ticaret 
borsası olarak mezba-
ha gelen tüm araçla-
rımızın dezenfeksiyo-
nunu yapıyoruz zaten 
pazaryerinin girişinde 

otomatik bizim ilaçlama 
sistemimiz var o yetmi-
yor araçların içerisine 
de dezenfeksiyon yapı-
yoruz. Tarım Orman Ba-
kanlığına direk bağlıyız 
bu tebliğ de değişiklik 
olduğu zaman elimize 
ulaşacaktır.”

BİZ BUNU 
KEŞAN 
MEZBAHASI 
OLARAK 
ZATEN BUNU 
YAPIYORUZ
Tarım ve Orman İlçe 

müdürlüğünün kontrolü 
adına veteriner hekim-
lerinin denetimi altında 
yapıldığını vurgulayan 
Keşan TB Mezbaha İşlet-
mesi Sorumlu Veteriner 
Hekimi Hüseyin Kadri 
Gültekin de tamamıyla 
mezbahalardan çıkmış 
olan etler gönül rahatlı-
ğıyla tüketilebileceğini 
söyledi. Gültekin yap-
tıkları çalışmalar hak-
kında şunları kaydetti: 
“2005 yılında çıkan bir 
kanun kapsamında re-
yonlarda satılan etlerin 
nereden geldiği, kim 
tarafından kesildiğini 
dair etiketlerin bulun-
durulması zorunludur. 
Biz bunu Keşan Mezba-
hası olarak zaten bunu 
yapıyoruz. Etlerimizde 
bu etiket mevcut. An-
cak etler parçalandık-
tan sonra ilk et olduğu 
için konmamış olabilir 
ama etiketler fotokopisi 
çekilerek çoğaltılarak 
veya yurttaşın talebi 
halinde yurttaşa nere-
den geldiği gösterile-
bilir. Kasapların böyle 
bir zorunlulukları var. 
Böylece tüketici gönül 
rahatlığıyla alışverişini 

yapmış olur. Keşan için 
çok geçerli bir durum 
değil büyük marketler-
de değişik merkezler-
den et taşıdıkları için 
gösterilmesi gereklidir. 
Uygun olmayan bir du-
rum tespit edildiğinde 
onun hangi işletmeden 
nerede kesildiği anında 
tespit edilebiliyor.” 

Gültekin, ayrıca 
Mezbaha yanında bulu-
nan hayvan taşıma tica-
reti yapan kamyonların 
da dezenfekte çalışma-
larını yaptıkları bilgisini 
verdikten sonra şarbon 
hastalığı hakkında şunla-
rı söyledi.

ÖNEMLİ BİR 
ZOONOZ; ŞARBON 
(ANTHRAX) 
HASTALIĞI
Son günlerde ülke-

miz gündemini meş-
gul eden hayvan has-
talıklarından biri de 
Şarbon(Anthrax) has-
talığı. Özellik Kurban 
bayramı dönemlerinde 
artan hayvan hareket-
liliği, yurttaşlarımızın 
kendi imkanları ile de-
netimsiz kurban kesimi 
gerçekleştirmeleri bir 
çok hayvan hastalığının 
nakiller ile taşınmasına, 
kontrolsüz kesimler ne-
deni ile de hayvandan 
insana bulaşan hasta-
lıkların (Zoonoz) insan-
lar tarafından alınması-
na neden olunmaktadır. 

Bu yılda kurban bay-
ramı öncesi ve sonra-
sında özellikle kontrol-
süz yapılan kesimlerde 
şarbon hastalığının 
insanlara bulaştığının 
görüldüğü, bu nedenle 
bazı insanların tedaviye 
çağrıldığı, alınan et nu-
munelerinden şarbon 
hastalığı etkeni tespit 
edildiği medyaya yansı-
mıştır.

Şarbon daha çok 
çift tırnaklı hayvanlar-
da nadiren kedi, köpek, 
eşek gibi hayvanlarda 
görülen öldürücü bak-
teriyel bir hastalıktır. 
Hastalığın etkeni uzun 
yıllar mera ortamında 
spor formunda canlı 
kalabilme özelliğine sa-
hiptir. Şarbondan ölen 
hayvanların hayvan 
sahiplerince köpekle-
re yiyecek olarak veril-
mesi, etin diğer yaban 
hayvanları tarafından 
bulunduğu ortamdan 
taşınmasına ve çevre 
meranın bulaştırılması-
na neden olmaktadır. 

Şarbon etkenini alan 
hayvan 2-7 gün içeri-

sinde hastalanır ve kısa 
zaman içerisinde ölür. 
Hayvan sahibi hayva-
nın hastalandığını fark 
edemez bile. Sabah iyi 
gördüğü ve sürüye kat-
tığı hayvanının öğleden 
sonra ölüsü ile karşı-
laşabilir. Bazen halsiz 
olduğunu düşünerek 
ölüp gitmesin diye hay-
van sahipleri tarafından 
kesilir. Ölen hayvanlar 
kısa sürede şişer, do-
ğal deliklerinden (Bu-
run, ağız ve anüs) kan 
geldiği görülür. Ölüm 
sertliği hemen hemen 
oluşmaz.

En önemli belirtisi 
kesilen hayvanın kanı-
nın koyu renkte olması 
ve su gibi olup pıtılaş-
mamasıdır. Kesildikten 
sonra iç organlarına ba-
kıldığında özellikle Da-
lağın 4-5 kat büyüdüğü 
ve kesildiğinde çamur 
gibi olduğu, kolaylıkla 
dağıldığı görülür. 

Şarbon hastalığına 
yakalanan insanlar ço-
ğunlukla hasta hayvanı 
kesen kişilerdir. Elle-
rinde yara veya çizik 
olması halinde kesilen 
hayvanın kanının eline 
teması ile etkeni alır. Ya 
da kurban bayramında 
olduğu gibi kontrolsüz 
kesim sonrası hasta 
hayvanın etini tüketen-
ler hastalığa yakalanır. 

İnsanlarda hastalık 
üç formda görülür. Ak-
ciğer, bağırsak ve deri 
formu görülmektedir. 
Genellikle deri formu 
görülür. Özellikle kol-
larda küçük iyileşmeyen 
inatçı sivilceler halinde 
başlar. Çevresi kaşınır. 
Giderek büyür ve ortası 
kahverengimsi bir hal 
alır. İlerleyen durumlar-
da bir krater görünümü 
alır. Bağırsak formunda 
kanlı ishal, ateş görülür. 
Bu belirtilerin görülme-
si halinde mutlaka dok-
tora giderek muayene 
olmak gerekir.    

Şarbon şüphesi ile 
ölen hayvanlarımıza 
hiçbir işlem yapmadan 
Tarım ve Orman İlçe 
Müdürlüğü birimine 
bildirimde bulunmamız 
en doğru yoldur. Bilin-
meyen bir sebeple ölen 
hayvanlarımızı kedi 
– köpeğe vereceğimize 
en doğrusu derin açılan 
çukurlara üzeri sönme-
miş kireç ile örtüldük-
ten sonra gömmektir.

Şarbon hastalığına 
karşı aşı ülkemizde üre-
tilmektedir ve etkili bir 

aşıdır. Hastalık çıkan 
bölge karantinaya alınır 
ve bölgede bulunan bü-
tün çift tırnaklı hayvan-
lar aşılanır. 

ET VE SAKATAT 
TÜKETİMİ 
Mezbaha ve kombi-

nalarda yapılan kesim-
lerde Şarbonlu hayvan 
etinin muayenede göz-
den kaçması mümkün 
değildir. Şarbon has-
talığına yakalanmış bir 
hayvanın kesilmesi ha-
linde gerek kan yapısı-
nın farklılığı ve gerekse 
organ muayenesinde 
teşhis edilmesi müm-
kün. Diğer hayvan has-
talıkları ile (Piroplas-
mosis- Kan Parazitleri, 
leptospirosis) karıştı-
rılması halinde mutla-
ka laboratuara numune 
gönderilir ve kesin teş-
histen sonra et tüketi-
me sunulur.

Yurttaşlarımız ka-
sap veya market reyon-
larında uygun koşullar-
da satışa sunulan et ve 
sakatatı gönül rahatlığı 
ile tüketebilirler. Kaldı 
ki Gerek Tarım ve Or-
man Bakanlığınca alı-
nan tedbirler ve gerek-
se 5996 sayılı Veteriner 
Hizmetleri, Bitki Sağlı-
ğı, Gıda ve Yem Kanunu 
çerçevesinde çiftlikten 
sofraya gıda güvenliği 
uygulaması ile gerek 
üreticiler ve gerekse 
tedarikçiler piyasaya 
sürülen ürünlerin hangi 
aşamalardan geçerek 
reyona geldiğini belge-
lemek zorundadırlar.

Mezbaha ve kom-
binalarda muayene ve 
denetleme hizmetleri 
Tarım ve Orman Bakan-
lığı İl ve İlçe Müdürlüğü 
Veteriner Hekimlerince 
yapılmaktadır. Bu ne-
denle muayene ve de-
netlemede işletmeler-
den bağımsız hareket 
etmektedirler. İnsan 
tüketimine uygun olma-
yan ürünlerin piyasaya 
sürülmesi olası görül-
memektedir.” 

Keşan TB’den şarbon açıklaması
“Etleri gönül rahatlığıyla tüketilebilirsiniz”

Necmi
KAYMAZ

Hüseyin Kadri
GÜLTEKİN
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NAZAN KAPLAN
Mavi Kum şirketi yet-

kilileri dün düzenledik-
leri kahvaltılı toplantıda 
Uzunkum’daki yatırımları 
hakkında bilgi verdi. Top-
lantıya şirket yetkilileri Mu-
zaffer Güven, Mecit Erol, 
Özgür İnceoğlu, Zeynel 
İnceoğlu, Yalçın Saçar, 
Keşan TSO (Ticaret ve Sa-
nayi Odası) Yönetim Kurulu 
üyeleri Mustafa İşçimen, 
Selçuk Ataklı ile Cüneyt 
Yüksekdağ ve basın men-
supları katıldı.

Mavi Kum Şirketi adına 
şirketlerinin yaptıkları yatı-
rımlar hakkında bilgi veren 
Muzaffer Güven, katılım-
cıları ‘Hoş geldin’ dedik-
ten sonra şunları söyledi

“2017 Kasım’ında 
orman bakanlığı, or-

man genel müdürlüğü 
Uzunkum’u ihale ile 29 
yıllığına özel sektöre iha-
le etmiş oldu. Bizde hiç-
birimiz turizmden gelen 
arkadaşlar değiliz. Fakat 
dedik ki böyle bir yeri biz 
de değerlendirelim arka-
daş grubu olarak bir ara-
ya geldik. Mavi kum adı 
altında bir şirket oluştu-
rarak buranın ihalesi-
ne girdik. Şirketimiz adı 
mavi kum biraz denizin 
mavisinden Uzunkum’un 
güzel kumundan esin-
lenerek bu ismi verdik. 
Ortaklarımızla bu ihaleye 
girip ihalesini alıp bölge-
mize Keşan’ımıza nezih 
bir yer olarak kazandır-
mak için ilk adımları atma 
işine girdik. Öncelikle or-
tak olarak bir araya gelen 
arkadaşlarımız ben ecza-
cı muzaffer güven mesle-
ğim eczacılık, ama hobi 
olarak amatörce turizm 
işine de el atmış oldum. 
Değerli arkadaşım Me-
cit Erol, Özgür İnceoğlu, 

Zeynel İnceoğlu, Yalçın 
Saçar, Önder İnceoğlu, 
şuanda altı arkadaşımız 
mavi kum şirketini tem-
sil etmek için buradayız. 
Bu şekilde yola çıktık ve 
adımlarımızı attık. 

269 BİN 268 LİRA 
YILLIK İHALESİ 
BİZDE KALDI
2017 Kasım ayında 

açık artırma ile Uzunkum’un 
8 şirketin ihaleye girdiğini 
söyleyen Güven, “Bun-
lardan bir tanesi hariç 17 
tane bu 17 şirket içerisin-
de bizim şirketimizde var. 
İhaleye kapalı zarf usulü 
ile ihaleye girildi. 50 bin 
muhammen bedel üze-
rinden yıllık kirası ihale 
çıkmıştır. İlk 3 e kalan şir-
ket kendi aralarında açık 
artırma ile ihaleye de-

vam etti. Sonunda ihale 
bizim şirketimizde kaldı. 
Toplam 269 bin 268 lira 
yıllık muhammen bedel-
le buranın ihalesi bizde 
kaldı. Bunun haricinde 
de her yıl ağaçlandırma 
adı altında teminat, geçi-
ci teminat, depozito gibi 
giderleri de kattığımızda 
yaklaşık her yıl bu sene 
305 bin lira bir kira bede-
li ödemiş olduk. Her yıl 
da üfe tüfe ölçeğinde de 
kira belirlenmesi durumu 
var. Yani biz 29 yılsonun-
da yaptığımız hesaplara 
göre buraya sadece kira 
bedeli olarak 14 ile 15 
Trilyon civarında devlete 
kira bedeli ödemiş olaca-
ğız. Bundan da mutluluk 
duyuyoruz. Devlete bu 
derece katkı yaptığımız 
için. Burada 365 gün kira 
bedeli günlük bize bin li-
raya geliyor. Ödeyemeyiz 
gibi bir endişemiz asla 
yok. 

15 TRİLYONLUK 
BİR YATIRIM 

YAPMAYI 
PLANLIYORUZ
Uzunkum’u 29 yıllığına 

aldıklarını hatırlatan Gü-
ven,  “Biz burayı 29 yıl-
lığına aldık ama buraya 
yatırım da yapacağız ki 
bu ilk senemiz, ilk sene-
mizin telaşı ve buranın 
doğal şartları maalesef 
hiçbir şeyin olmadığı çok 
bakir olan bir yerdi bura-
sı. Bu seneden başlayan 
ve birkaç yıla yayarak 15 
trilyonluk bir yatırım yap-
mayı planlıyoruz. Yola çı-
karken temel felsefemiz 
dedik ki vizyonumuz te-
miz sahil ki buranın eski 
halini bilirsiniz. Temiz 
deniz, temiz çevre ola-
cak ve buranın olmazsa 
olmazı mavi bayrak. Mut-
laka alacağız. Kısaca bu-

rasını marka olacak gibi 
bir cazibe merkezi hali-
ne getirmek temel ilke-
miz ve temel hedefimiz. 
Uzunkum’un ne kadar te-
miz, ne kadar görünmesi 
gereken bir yer olduğunu 
belirten bir açıklaması 
da var. Kaptan Couste-
au  ‘Uzunkum’u görme-
den Uzunkum’da denize 
girmeden aman ölmeyin’ 
gibi biraz espirili bir yak-
laşımla. 

KALİTEYİ EN ÜST 
NOKTALARA 
TAŞIYACAĞIZ VEYA 
İSTANBUL’UN 
VAROŞLARINA 
TESLİM EDECEĞİZ
Yıllardır bu bölgeye 

önemli hizmetleri olan tu-
rizmcilerin olduğunu kayde-
den Güven, “Bu turizmci-
lerin Saros körfezindeki 
turizmi üst noktaya taşı-
mak adına gerçekten bü-
yük emekleri var. Bizim 
de hedefimiz bu arkadaş-
lar. Saros’u ya kaliteyi en 
üst noktalara taşıyacağız 

veya İstanbul’un varoş-
larına teslim edeceğiz. 
Bunu çok önemsiyoruz o 
nedenle hepimize düşen 
önemli görevler var. Bu-
rada devletin, kamunun, 
belediye, sivil toplum 
kuruluşlarının, işletme-
lerin ve tabiî ki burada 
yaşayan evleri olan va-
tandaşlarda hepimiz bu 
hassasiyeti gösterir isek 
beraber ve birlikte ha-
reket edebilirsek Saros 
İstanbullular için cazibe 
merkezi olur.” 

17 TIR ÇÖP 
TOPLADIK
Uzunkum’u ihale ile al-

dıktan sonra bu hale gele-
ne kadar işe öncelikle çöp 
toplamakla başladıklarını 
belirten Güven, şunları ak-
tardı: “17 tır çöp topladık 
hatta beş on gün sonra 
geldik tekrar 2 kamyon 
çöp birikmiş maalesef 
vatandaşlarımız bu konu-
daki hassasiyetleri hoş 
değil. Uzunkum bakir bir 
yer yolu, suyu, elektriği 
olmayan bir yerdi. Biz işe 
taş ocakların oradan bu-
raya kadar elektrik hat-
tını getirmekle başladık 
çünkü elektrik olmadan 
yapacak hiçbir şey kal-
mıyor. İyi bir para harca-
yarak trafomuzu kurduk. 
Yolu düzenleme yaptık 
yol gerçekten kötüydü. 
Ortaklarımız var olan 
araçlarıyla yolu bir nebze 
kullanılabilir hale getire-
bildik. Belediye başkanı-
mızın muhtemelen yanlış 
bir bilgiden kaynaklanan 
bir açıklaması oldu yolu 
yaptılar diye. Hayır yolu 
yapmadılar keşke ya-
pılsaydı biz çokta mem-
nun olurduk biz sadece 
stabilize yaptık. Ama 
burada belediye başka-
nımıza teşekkür ediyo-
rum hiçbir kamudan bir 
katkı görmedik, sadece 
belediyemizden gördük. 
Kumsalın temizlenmesi 
için makineleri gönderdi 
ayrıca beş on tane çöp 
konteynerleri bize gön-
derdi. İnşallaha kendisini 
en kısa zamanda burada 
ağırlamaktan mutluluk 
duyacağız. 

HEPSİ BİRİNCİ 
SINIF 
MALZEMEDEN 
YAPILDI 

Sahili düzlediklerini, 
düzenlediklerini ve temizle-
diklerini bilgisini veren Gü-
ven, “Maalesef buraya ilk 
geldiğimizde telefonlar 
çalışmıyordu, baz istas-
yonu oluşturduk. Temiz-
liğin ana unsuru sudur 
200 tonluk su deposu 

yaptık, 4 tane kuyumuz 
var bu yaz sezonunda 
maalesef su yetersizliği 
oldu kendi tankerlerimiz 
ile Babadere’deki kaynak 
sudan buraya su taşıdık. 
Bir tane WC olmayan 
yerdi, yaklaşık şu anda 
50 adet WC, duş kapalı 
ve açık olarak, soyunma 
kabinlerimiz var. Hepsi 
birinci sınıf malzemeden 
yapıldı ve temiz tutma 
gayreti içerisindeyiz. Sa-
hilde 400 tane şezlong,  
200 tane kamelya, 250 
tane her kamelyanın içi-
ne sehpalarımız var, her 

kamelyanın yanında bir 
tane çöp sepeti var ayrı-
ca her kamelyanın yanın-
da da sigara izmaritleri 
için küllüklerimiz var. Bu 
arada sahilde kumsalda 
sıcak havalarda yürüme 
zorluğu olduğu için bek 
yürüyüş alanları yaptık. 
Kafeteryamız var bu sen 
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hizmete sunduğumuz. 
Biz bu faaliyetlerimizi ya-
zışmalar resmi prosedür-
leri tamamladıktan sonra 
Nisan- Mayıs gibi başla-
dık. Temmuz’un ilk hafta-
sına kadar bu hizmetleri 
sunduk. Tabiî ki eksikle-
rimiz var ama kiraladığı-
mız süre içerisinde gerek 
alt yapı gerekse halkımı-
za hizmet edeceğimiz bir-
çok projelerimiz var. 

Güven daha sonra da 
yapacakları hakkında şun-
ları söyledi: “Yaptıklarımı-

zı saydık yapacaklarımızı 
anlatmak istiyorum.  Biz 
burasını 29 yıllığına kira-
ladık aynı şekilde yayla 
sahilde Mustafa Altunhan 
arkadaşımız aynı şartlar-
la bir tesis aldı. İnanın 
orası da buradaki turizm-
ci işletmeci kardeşlerimiz 
gibi gerçekten mükem-
mel bir yer oldu. Saros 
bu sene olan işletmeler 
haricinde daha 2 tane 
güzel nezih bir sahilde 
hizmet alanı kazandığına 
inanıyorum. Bu da inşal-
lah önümüzdeki yıllarda 
fazlalaşır. Buradaki kalite 

nitelik yukarıya çıktıkça 
buraya gelen turizmciler 
günübirlikçilerin de o fo-
toğrafının kesinlikle deği-
şeceğine inanıyorum. 

Taş ocaklarının oraya 
saptığımızda yolumuzu 
gördünüz biz o yolu biraz 
düzeltmeye çalıştık ama 
bu kadar oldu inşallah 

bundan sonraki süreç-
te ilk etapta kesinlikle 
yolumuzu satı kaplama 
yaptıracağız. Edirne deki 
özel idare ile protokol ya-
pılacak yaklaşık olarak 
bu yol bize 1 trilyon 200 
bine mal olacak. Kalite-
den ödün vermeyeceğiz 
bu nedenle önümüzdeki 
sezon wip ve loca kamel-
yalar yapacağız. Buraya 
gelen biraz daha üst sını-
fa bu hizmetleri sunmak 
önümüzdeki seneki prog-
ramımız içerisinde. Ayrı-

ca buradaki duşlarımızın 
yeterli olmadığı düşünü-
yoruz. WC’ler, duşlar, so-
yunma kabinleri yapaca-
ğız, bunlar ne kadar fazla 
olursa daha nezih, daha 
kalite gelecektir.” dedi.

Bu yıl Ekim kasım 
ayında buraya yaklaşık 2 
bin adet değişik türde ağaç 
ve fidan dikileceğini ifade 
eden Güven, “Her sene 
devam edecek. Çevre 
düzenlemesi yapılacak, 
sol tarafa henüz emek 
veremedik. Karavan alanı 
oluşturmayı düşünüyo-
ruz. Bölgemizde karavan-

cılığın yaygınlaşması çok 
önemli o da turizmde ayrı 
bir sektör. Seyir terasları 
oluşturacağız, restoranı-
mız, bir kaç tane büfemiz 
olacak sahilde kum üze-
rinde olan deklerimizin 
devamını yapacağız. Ai-
lelerin çocuklarını rahat-
ça bırakabileceği çocuk 

Mustafa
İŞÇİMEN

Selçuk
ATAKLI

Cüneyt
YÜKSEKDAĞ
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oyun alanları yarata-
cağız, busene en önem 
verdiğimiz konulardan 
biri olan spor alanları 
oluşturmak. Bunlar da 
voleybol, basketbol ve 

daha ileriside tenis sa-
hası oluşturmak. Ayrıca 
bebeği olan anneler için 
bebek bakım ve emzir-
me odası oluşturacağız. 
Mescit yapacağız. De-
nizde olduğumuz için 
su sporları olacak yel-
ken, sörf, jetski, paraşüt 

ve deniz bisikleti gibi. 1 
veya 1 den fazla iskele 
yapacağız denizin içine 
ve hobi balıkçılığı olmaz-
sa olmazımız olacak. Bu 
sene eksik kalan cankur-

taran kulelerimiz olacak, 
bir de büyük bir proje 
bunu seneye yetiştirebi-
lir miyiz tam bilmiyorum 
çünkü bunlar maddi ola-
rak baya gideri olan ve 
de zamana da ihtiyacı ol-
duğunu düşündüğümüz 
bir proje aqua park pro-

jemiz var. Denizle iç içe 
olan bir aqua park. Bura-
sı Uzunkum her saati ayrı 
güzel burada hayatın 24 
saat devam etmesini isti-
yoruz. Sahile gelen hem-
şerilerimizin geceleri de 
eğlenmesi ve dinlenmesi 

için alanlar oluşturaca-
ğız.” şeklinde konuştu.

Son olarak Muzaffer 
Güven şöyle konuştu: “Kı-
saca bizim 2019 yılı yaz 
sezonuna sıraladığım 
projeleri hayata geçir-
mek gibi bir adımımız var. 
Ekim ayı gibi başlayıp 
mayıs ayı gibi hayata ge-
çireceğimize inanıyorum. 
Öyle bir sahil yaratmak 
istiyoruz ki hiç kimsenin 
birbirini rahatsız etmedi-
ği, ailesi, çoluk çocuğu, 
dost ve arkadaşları ile 
huzur mutlu şekilde tatil 
sunmak temel hedefimiz 
olacak. A sınıfı nitelikler 
ile donatılmış bir sahili 
bölgemize Keşan’ımıza 
armağan etmek istiyo-
ruz. Biz burada orman 
genel müdürlüğünü 29 
yıllığına kiracısıyız. Çev-
re şehircilik müdürlüğü,  

özel idare gibi kamudaki 
yetkililer geldiler ve gel-
diklerinde keyif aldılar 
ve bu bizi çok mutlu etti. 
Onların da katkıları inkar 
edilemez. Bu yaptıkları-
mız 29 yıl sonra devlete 
kalacak burası ormanın 
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zaten biz sadece bunun 
kullanıcısıyız. Buranın 
esas sahibi orman genel 
müdürlüğü devletin ken-
disi.”  

Keşan TSO yönetim 
kurulu üyesi Mustafa İşçi-
men de Mavi Kum Şirket 
yetkililerine teşekkür ede-
rek şunları söyledi: “De-
ğerli basın mensupları 
değerli mavi kum yöneti-
cileri bizleri b ugün bura-
da ağırladınız için odam 
ve şahsım adına hepinize 
teşekkür ediyoruz.  Bizler 
Kasım 2017 den itibaren 
özellikle benimde se-
vindiğim bir konu da şu 
benim sektörüm haline 
11. Gruba gelen güzel bir 
şirket yöneticiliğinde be-
raber olmanın mutluluğu 
var bugün özellikle sek-
törümüzde bizler bölge-
mizde yalnız kalıyorduk 
bugüne kadar özel sektör 
olarak bu sektör içerisin-
de gelen en köklü aile-
lerden biriyim mavi kum 
ve yayladaki arkadaşları-
mızla beraber tahmin edi-
yorum bölgenin daha iyi 
bir deneyim kazandığını 
düşünüyoruz oda olarak. 
Özellikle sevgili dostla-

rımızın bu yaptıklarının 
arkasında olduğumuzu 
da söylüyoruz. Güzel 
bir ambiyans güzel bir 
yatırım kolay bir yatırım 
değil herkesin de başa 
çıkabileceği dışarıdan 
göründüğü gibi her şe-
yiyle basit bir yatırım de-
ğil uzun yıllara yayılacak 
bir yatırım bizde bunu 
tahmin ediyoruz zaten ve 
bölgeye çok büyük kat-
ma değer sağlayacağını 
düşünüyoruz. Bu konuda 
odamız adına kendilerini 
çok tebrik ediyoruz. Or-
taklarından bir tanesi za-
ten Sayın Önder İnceoğ-
lu bizim meclis üyemizdi 
kendisi bugün aramızda 
yok seyahatteymiş. Gü-
zel başarılı bir çalışma in-
şallah bu çalışmanın de-
vamında hem kendi hem 
bölgemiz kazanç sağla-
yacak düşüncesindeyim 
bizlerde hem oda olarak 
hem kendi sektörümden 
arkadaşlarımıza her ko-
nuda destek olacağımı 
ifade etmek istiyorum.”

Konuşmalar sonunda 
şirket yetkilileri tarafından 
tesis basın mensuplarına 
gezdirildi.

Muzaffer
GÜVEN

Mecit
EROL

Yalçın
SAÇAR

Zeynel
İNCEOĞLU

Özgür
İNCEOĞLU
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HABER MERKEZİ
Keşan eski belediye başkan-

larından Merhum Rasim Ergene 
ölümünün 43. yılında ve Merhum 
Belediye Meclis Üyesi Harun Yal-
çın da 8. ölüm yıldönümünde 9 
Eylül 2018 Pazar günü anılacak.

Keşan Belediye Başkanlığı 
tarafından düzenlenecek anma 
töreni saat 14.00’te Ergene ve 
Yalçın’ın Asri Mezarlık’ta bulu-
nan mezarları başında gerçekle-
şecek.

Keşan Belediye Başkanlığı 

tarafından anma törenine katıl-
mak isteyenler için saat 14.15’te 
Atatürk Parkı önünden otobüs 
kaldırılacak.

Keşan Belediye Başkanı Opr. 
Dr. Mehmet Özcan, anma töreni-
ne tüm Keşanlıları davet etti.

Ergene ve Yalçın mezarları 
başında anılacak

DHA
Edirne’nin Meriç ilçesinden 

Yunanistan’a kaçmak isteyen, 
aralarında meslekten ihraç edilen 
üsteğmenin de bulunduğu 4 şüp-
heli yakalandı.

Edirne İl Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri Meriç ilçesinin 
Küplü beldesinde terör örgütü 
FETÖ/PDY mensubu şüphe-
lilerin Yunanistan’a kaçacağı 

ihbarı üzerine bölgede arama 
tarama faaliyetlerinde bulundu. 
Yapılan çalışmalarda 4 şüpheli 
Yunanistan’a kaçmak isterken 
yakalandı. Yakalanan şüphelilerin 
yapılan incelemesinde Batman’ın 
Sason ilçesi 7’nci Jandarma Ta-
bur Komutanlığı’nda görev yapar-
ken ihraç edilen eski üsteğmen 
Y.Y., Sakarya Üniversitesi’ndeki 
görevinden ihraç edilen öğretim 

üyesi M.Y.,  örgütün gizli haber-
leşme programı ‘ByLock’ kullanı-
cısı olduğu belirlenen N.H.Y. ile 
P.Y., olduğu belirlendi.

Jandarmadaki işlemlerinin 
ardından adliyeye sevk edilen 
şüphelilerden eski üsteğmen Y.Y. 
ile N.H.Y., mahkemece tutuklanıp 
cezaevi konuldu. Şüpheliler, M.Y. 
ve P.Y. ile ilgili soruşturma sürü-
yor.

Yunanistan’a kaçmak isteyen 
4 FETÖ şüphelisi yakalandı

DHA
Kırklareli Valiliği, kent-

te şarbon görüldüğü iddi-
alarının doğru olmadığını 
belirterek, yapılan tetkik-
lerde herhangi bir şarbon 
tespitine rastlanılmadığını 
açıkladı.

Kırklareli Valiliği’nden 
yapılan açıklamada, son 
zamanlarda gerek sosyal 
medya gerekse medya 
üzerinden ilde şarbon has-
talığı vakalarının görüldü-
ğü iddialarının yer aldığı 
belirtildi. İddiaların doğru 
olmadığı belirtilen açıkla-
mada şöyle denildi: “Bah-
se geçen iddia ve yan-
lış anlaşılmaya yönelik 
haber ve sosyal medya 
paylaşımlarının aksine; 
Kurban Bayramı’ndan 
sonra et kesen veya etle 

temasta bulunan vatan-
daşlarımız hastaneye 
başvurmuşlar ve yapı-
lan tetkiklerde herhangi 
gibi bir şarbon tespitine 
rastlanılmamıştır. Sade-
ce kurban eti ile uğra-
şan ve ellerinde lezyon 
çıkan 57 vatandaşımız, 
İl Sağlık Müdürlüğü-
müzce takip edilmek-
te olup, elinde lezyonu 
olan kişilerden viral 
örnek alınarak, Ankara 
Etlik Veteriner Kontrol 
Araştırma Enstitüsü’ne 
gönderilmiştir. Ayrıca, İl 
Tarım ve Orman Müdür-
lüğümüzce de çalışma-
lar devam etmekte olup, 
şarbon testi için gön-
derilen et numunesinin 
sonucu şarbon negatif 
çıkmıştır.”

Kırklareli 
Valiliği’nden 
‘şarbon yok’ 
açıklaması

AA
13. Uluslararası Balkan 

Eğitim ve Bilim Kongresi, 
Edirne’de başladı.

Trakya Üniversitesi (TÜ) 
Eğitim Fakültesi tarafından 

Balkan Kongre Merkezi’nde 
düzenlenen kongreye Türki-
ye, Hırvatistan, Bulgaristan ve 
Makedonya’dan akademisyen 

ve eğitimciler katıldı.
Kongrenin açılışında ko-

nuşan TÜ Rektörü Prof. Dr. 
Erhan Tabakoğlu, TÜ’nün 
tüm yönüyle yüzünü Balkan-
lara dönmüş bir üniversite ol-

duğunu söyledi.
TÜ’nün bölgenin ve 

Balkanların en önemli eği-
tim kurumlarından biri ol-

duğunu dile getiren 
Tabakoğlu, “Edirne 
esasen güzel bir bal-

kan şehridir. Balkan-
lara ve Avrupa’ya en 
yakın Türk şehri ko-
numunda bulunuyor. 
Dolayısıyla bütün ka-
pılarıyla, gözleriyle 
Balkanlara bakan bir 
üniversite konumun-
da üniversitemiz. 
Uluslararası öğrenci 
sayımız 3 bini geçti 
ve bunların büyük bir 
bölümü Balkanlardan 
gelen öğrencilerimiz-
den oluşuyor. Aynı 
zamanda Balkan Üni-

versiteler Birliği’nin kurucu-
su ve daimi genel sekreter-
liğini yürüten bir üniversite-
yiz.” ifadelerini kullandı.

TÜ Eğitim Fakültesi Deka-
nı Prof. Dr. Rıdvan Canım da 

kongrede eğitim konusunun 
ayrıntılı şekilde ele alınacağı-
nı dile getirdi.

Eğitimin bireylerin gelişi-
minde önemli bir yere sahip ol-
duğunu belirten Canım, “Eği-
tim, bireyde istenen davra-

nış değişimini sağlamaktır. 
Bu durum Türkiye’nin eğitim 
sisteminde de ulaşılması is-
tenen bir amaçtır.” dedi.

Kongre açılışında TÜ 
Devlet Konservatuarı Öğre-
tim Üyeleri tarafından mini bir 
klasik müzik dinletisi de su-
nuldu.

Açılış programının so-
nunda TÜ Rektörü Prof. Dr. 
Tabakoğlu tarafından misafir 
ülkelerden gelen katılımcılara 
hediye takdim edildi.

Kongre, 8 Eylül’e kadar 
devam edecek.

13. Uluslararası Balkan 
Eğitim ve Bilim Kongresi
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 5 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti (1 Günlük) 20 TL + KDV
*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

06.09.2018 Perşembe

SAYI: 7710

Firmamız bünyesinde çalışmak  üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır.
Toplam 2kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+ Sigorta+ Yemek

Tel: 0530 517 54 37

ELEMAN ARANIYOR

(25/06)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Yeni Mescit Mahhallesinde Parsel No: 10, 

Ada 135.10 bulunan 352 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.

Fiyat: 48.000 pazarlık Payı vardır.

Tel: 0542 339 36 02

SATILIK ARSA

(03-06e)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak
üzere ehliyetli eleman alınacaktır.

Müraacatların şahsen Kurtuluş Cad.
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını

rica ederiz.
TUNA TİCARET      

(31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Bayan eleman aranıyor.

 Müracaat Sezer Kuyumculuk

(28-07)

ELEMAN ARANIYOR

Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları bulunan 
villaya,bağ bahçe işlerinden anlayan ve bekçilik 

yapabilecek aile aranmaktadır.
Bekçi lojmanı+sigorta+asgari ücret vb 

ihtiyaçları karşılanacaktır.
Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın. 

Tel:05325488148 (31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Çamlıca köy içerisinde alt yapı sorunu 
olmayan 580 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06    (04-14)

SATILIK ARSA

4 aylık bebeğe kendi evimizde 

bakabilecek tecrübeli 

bakıcı aranıyor.

Tel: 0542 506 24 22 (05-13)

BEBEK BAKICISI 
ARANIYOR

7 Eylül 2018 Cuma

M plaka şehiriçi minibüsü hattı 

ile birlikte satılıktır.

Tel: 0535 715 19 93
(06-14)

SATILIK MİNİBÜS 
HATTI

Tahriye Yıldırım adına kayıtlı
Seri A 53601-53700 nolu 2 cilt sevk irsaliyesi 

Seri A 3601-3800 nolu  4 cilt parakende satış fişi
Seri A 76101-76150 nolu 1 cilt fatura

kaybolmuştur. 
Geçersizdir.

KEŞAN VD. 959 024 8677

KAYIP
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DHA
Yaz tatili için 

Türkiye’ye gelen gurbetçi-
lerin yoğunluğu nedeniyle 
uzayan kuyruklara çözüm 
bulmak için bir araya ge-
len Türk- Bulgar gümrük 
yetkilileri, gelecek yıldan 
itibaren 2 gümrükte de iş-
lem yapılan 9’ar peronu, 
13’e çıkarma kararı aldı.

Avrupa’nın çeşit ül-
kelerinde yaşayan 1 mil-
yonun üzerinde gurbetçi, 
kara yoluyla Türkiye’ye 
gelerek, giriş yapmak için 
Bulgaristan sınırındaki 

Kapıkule ve Hamzabeyli 
sınır kapılarını tercih edi-
yor. Gurbetçilerin bölgele-
rindeki izinlerin başlama-
sının ardından aynı anda 
yola çıkmaları sonucu 
gümrüklerde yoğunluk ar-
tarken, giriş yapmak için 
gelenler ise kilometre-
lerce kuyruk oluşmasına 
neden oluyor. Yaklaşık 5 
haftalık tatillerinin ardın-
dan ana vatandan ayrı-
lan gurbetçiler, çıkışta da 
uzun kuyruklarda bekle-
mek zorunda kalıyor.

ÇÖZÜM 

TOPLANTISINDA 
BULUŞTULAR
Trakya Gümrük ve 

Ticaret Bölge Müdürlü-
ğü yetkilileri, Bulgaris-
tan gümrük yetkilileriyle 
gümrük işlemlerinin daha 
hızlı, kolay ve güven-
li yürütülmesi için ‘çö-
züm toplantısı’nda bir 
araya geldi. Kapıkule 
VİP salondaki toplantı-
ya Bulgaristan’ın Filibe 
Başkonsolosu Hüseyin 
Ergani, Trakya Gümrük 
ve Ticaret Bölge Müdü-
rü Yaşar Yaman Ocak, 

Bulgaristan’ın Burgaz 
Bölge Müdürü Valeri Ste-
fanov, Kapıkule karşısın-
daki Kapitan Andreevo 
Bölge Müdür Yardımcısı 
Krasimir Fucadjiev, El-
hovo Polis Bölge Müdü-
rü Deyan Mollov, Bulgar 
gümrük yetkilileri ile po-
lisler katıldı.

YOĞUNLUKTA 
5’ER PERON 
DAHA AÇILACAK
Toplantıda 2018 yı-

lının ‘gurbetçi sezonu’ 
detaylı değerlendirilerek, 
Türk- Bulgar gümrükleri 

arasındaki işlemlerin daha 
hızlı, kolay ve güvenli yü-
rütülmesi, gelecek yıllar-

da sezon öncesi yapıla-
cak ortak çalışmalar ve iş 
birliği noktasında görüş 
alışverişinde bulunuldu. 
Toplantı sonunda Türk ve 
Bulgar gümrük yetkilileri, 
9’ar olan peron sayısının 
13’e çıkarılarak, gurbet-
çilerin daha hızlı geçiş 
yapmasını kararlaştırdı. 
Yetkililerden biri, “Güm-
rüklerde giriş ve çıkış 
olarak iki bölüm yer alı-
yor. Yoğun gurbetçi se-
zonunda örneğin girişte 
kuyruklar oluşmaması 
için boş olan çıkış bö-

lümü peronlarından 4 
tanesi de giriş hizmeti 
verecek. Bu iki ülkenin 

gümrüklerinde koordi-
neli olarak yapılacak. 
Bu yolla 13 peronda 
gurbetçilerin giriş ve 
çıkış işlemleri daha hız-
lı yapılacak. Amacımız 
kuyruklar oluşmadan 
işlemlerini daha kısa 
sürede tamamlamak” 
dedi.

1 AYDA 113 BİN 
ARAÇLA 600 BİN 
KİŞİ ÇIKIŞ YAPTI
Bu yıl Haziran ve 

Ağustos ayları arasın-
daki sezonda, 1 milyo-
nun üzerinde gurbetçi, 

Türkiye’ye giriş yaptı. 
Trakya Gümrük ve Ti-
caret Bölge Müdürlüğü 
verilerine göre, sadece 
ağustos ayında Kapıkule 

Sınır Kapısı’ndan 113 bin 
araçla yaklaşık 600 bin ki-
şinin çıkış işlemi gerçek-
leştirildi. Yaz tatillerinin 
ardından dönüşe geçen 

gurbetçilerin kuyruğu, 
gümrük dışına taşarak, 
Kapıkule Sınır Kapısı’nda 
çift sıra halinde 9 kilomet-
reyi geçmişti.

Gurbetçi kuyruklarına ‘ek peron’ çözümü

AA
Tekirdağ’ın Süley-

manpaşa ilçesinde, DLG 
Fuarcılık ve Önder Çiftçi 
Birliği tarafından düzen-
lenen Tarım ve Teknoloji 
Günleri Fuarı etkinlikleri 
kapsamında “Holstein 
İnek” güzellik yarışması 
yapıldı.

K a r a e v l i 
Mahallesi’ndeki fuar ala-
nında düzenlenen ve 10 
yetiştiricinin katıldığı ya-
rışmada jüri, inekleri da-
mızlık özellikleri, meme, 
beden, ayak yapısı ve 
sütçülük özelliklerine göre 
değerlendirdi.

Üreticiler de yetiştir-

dikleri en güzel hayvanın 
jüri tarafından değerlen-
dirmesini heyecanla izle-
di.

Tekirdağ İli Damızlık 
Sığır Yetiştiricileri Birliği 
Başkanı Ergin Durgun, 
AA muhabirine yaptı-
ğı açıklamada, Karaevli 
Mahallesi’ndeki fuar ala-

nında düzenlenen inek 
güzellik yarışmasının 
yapılmasındaki amacın 
çiftçileri hayvan bakımı 
konusunda bilgilendirmek 
ve damızlık hayvan ye-
tiştirme konusunda teşvik 
etmek olduğunu söyledi.

Durgun, yarışma-
da birinci olan ineğin 

Almanya’da düzenlenecek 
olan bir tarım fuarına gö-
türüleceğini belirterek, 
“Geçen yıl düzenlemeye 
başladığımız yarışmanın 
bu yıl ikincisini düzenli-
yoruz. Bu inekler seçile-
rek bu yarışmaya geldi. 
İnekler 4 jüri tarafından 
değerlendirilecek. İnek-
lerin burada damızlık 
özellikleri değerlendiri-
lecek. Hayvanın meme, 
beden, ayak yapısı ve 
sütçülük özelliklerine 
bakılarak teknik bir de-
ğerlendirme yapılacak.” 
diye konuştu.

Yarışmada, Süley-
manpaşa ilçesinden Ah-
met Ere’in ineği birinci 

olurken, Malkara ilçesin-
den Metin Erdoğan’ın 
ineği ikinci, Süleyman-

paşa ilçesinden Yaşar 
İbiş’in yetiştirdiği inek de 
üçüncü oldu.

Yarışmada dereceye 
giren yetiştiricilere çeşitli 
hediyeler verildi.

Tekirdağ’da “Holstein İnek” güzellik yarışması


